

(股份代號:1977)

## NOTIFICATION LETTER 通知信函

Dear Registered Shareholder,

## Analogue Holdings Limited (the "Company")

 Notice of publication of 2024 Annual Report, Circular dated 24 April 2025 together with Notice of Annual General Meeting, and Proxy Form, and 2024 Environmental, Social and Governance Report (Collectively "Current Corporate Communication Documents")

The English and Chinese versions of the Current Corporate Communication Documents are now available in the "Investor Relations" section of the Company's website at www.atal.com and the HKEXnews website at www.hkexnews.hk respectively (the "Website Version"). The Company strongly recommends you to access the Website Version of the Current Corporate Communication Documents and all future Corporate Communication Documents (*Note 1*). If you have elected to receive the Corporate Communication Documents in printed form, the Current Corporate Communication Documents are enclosed.

If you have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of the Corporate Communication Documents and would like to receive the Current Corporate Communication Documents and all future Corporate Communication Documents (including Actionable Corporate Communication Documents<sup>(Note 2)</sup>) in printed form, please complete, sign the Request Form on the reverse side of this letter and return it to the Company's branch share registrar in Hong Kong, Tricor Investor Services Limited ("**Branch Share Registrar**") at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong by post using the provided prepaid mailing label (no stamp is needed if posted in Hong Kong) or by returning the completed and signed Request Form by email to analogue1977-ecom@vistra.com. The Company will send the Current Corporate Communication Documents (including Actionable Corporate Communication Documents), if not revoked by reasonable that all requests for printed copies of Corporate Communication Documents (including Actionable Corporate Communication Documents), if not revoked by reasonable notice in writing to the Branch Share Registrar or superseded, will expire on 31 December in the following year after the Company's receipt of valid requests form you.

It is the responsibility of registered shareholders of the Company (the "Shareholders") to provide a functional email address. If you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing, signing the Request Form on the reverse side of this letter and returning the same to the Branch Share Registrar at the above-mentioned address by post or by email to analogue1977-ecom@vistra.com. If the Company does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Branch Share Registrar, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of Corporate Communication Documents ("Notice of Publication") and Actionable Corporate Communication Documents in electronic form. As such, the Company would only be able to send you the Notice of Publication and the Actionable Corporate Communication Documents in printed form.

Should you have any queries in relation to this letter, please call the Branch Share Registrar's telephone hotline at (852) 2980 1333 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday (excluding Hong Kong public holidays).

By Order of the Board of ANALOGUE HOLDINGS LIMITED Dr. Mak Kin Wah Chairman

24 April 2025

Corporate Communication Documents include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities as defined in Rule 1.01 of the Rules Governing the Listing of Securities on The Stock Exchange of Hong Kong Limited under the definition of "Corporate Communications", including but not limited to (a) the directors' report and its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

2. Actionable Corporate Communication Documents refer to any Corporate Communication Documents that seek instructions from the Shareholders on how they wish to exercise their rights or make elections as Shareholders.

## 各位登記股東:

Notes.

安樂工程集團有限公司(「本公司」)

有關《2024年年報》、於2025年4月24日刊發的通函連同股東週年大會通告及代表委任表格以及《2024年環境、社會及管治報告》(統稱「本次公司通訊文 件」)的登載通知函

本次公司通訊文件之中、英文版本已分別上載於本公司網站 (www.atal.com) 「投資者關係」一欄,及「披露易」網站(www.hkexnews.hk) (「網站版本」)。 本公司強烈建議 閣下閱覽本次公司通訊文件及所有日後公司通訊文件 <sup>(调註1)</sup>的網站版本。如 閣下已選擇收取公司通訊文件的印刷本,隨函附上本次公司通訊 文件。

如 閣下無法以電郵方式收取或閱覽公司通訊文件的網站版本,及欲索取本次公司通訊文件及所有日後公司通訊文件(包括可供採取行動的公司通訊文件<sup>(mat</sup> <sup>2'</sup>)的印刷本,請填妥及簽署本函背頁之申請表格,並使用所提供的已預付郵費的郵寄標籤,寄回本公司之香港股份過戶登記分處卓佳證券登記有限公司 (「**股份過戶登記分處**」, 地址為香港夏愨道16號遠東金融中心17樓)(如在香港投寄毋須貼上郵票),或將填妥及簽署之申請表格電郵至 analogue1977- ecom@vistra.com。本公司會因應 閣下之要求寄上本次公司通訊文件及所有日後公司通訊文件的印刷本,費用全免。請注意,所有索取公司通 訊文件印刷本(包括可供採取行動的公司通訊文件)的申請,如未通過向股份過戶登記分處發出合理時間書面通知,予以撤回或取代,將於本公司收到 閣下有 效申請後的下一年12月31日到期失效。

本公司登記股東(「股東」)有責任提供有效的電郵地址。如 閣下尚未提供 閣下之電郵地址予本公司,或需更新 閣下之電郵地址,本公司建議 閣下填 妥及簽署本函背頁之申請表格,並按上述地址以郵寄方式交回股份過戶登記分處,或電郵至analogue1977-ecom@vistra.com。如果本公司沒有收到 閣下的有效 電郵地址,則在向股份過戶登記分處提供有效電郵地址之前, 閣下將無法透過電郵方式,收取以電子方式發送的公司通訊文件網站版本的登載通知函(「登載 通知」)及可供採取行動的公司通訊文件。因此,本公司只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的公司通訊文件。

閣下對本函如有任何疑問,請於星期一至星期五(香港公眾假期除外)辦公時間上午9時至下午6時,致電股份過戶登記分處熱線(852) 2980 1333。

承董事會命 **安樂工程集團有限公司** *主席* **麥建華博士** 

2025年4月24日

附註

macri I. 公司通訊文件乃根據香港聯合交易所有限公司證券上市規則第1.01條「公司通訊」所界定的定義,包括本公司發佈或將予發佈以供其任何證券持有人參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於 (a) 董事會報 告,公司年度賬目連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告; (b) 中期報告及(如適用)中期摘要報告; (c) 會議通告; (d) 上市文件; (e) 通話; 及 (f) 代表委任表格。

REQUEST FORM 申請表格																										
To:	<ul> <li>Analogue Holdings Limited (the "Company") (Stock Code: 1977)</li> <li>c/o Tricor Investor Services Limited</li> <li>17/F, Far East Finance Centre</li> <li>16 Harcourt Road, Hong Kong</li> </ul>											<ul> <li>         致: 安樂工程集團有限公司         <ul> <li>(「本公司」)(股份代號: 1977)</li> <li></li></ul></li></ul>														
Pa 甲	rt A 部	Corpor	ate Com	munica	ceive the tion Docu 刊方式收耳	ments	s in prin	nted f	orm in	the ma	nner i	ndicate	ed belo	N:	-						ents a	and Ad	ction	able		
(Plea	ise marl	« "√" ir	ONLY	ONE o	f the follo	wing	boxes 請	青從下	列選擇「	中, <b>僅</b> 者	生其中	一個空	格內劃	Ŀ٢	/」號)	)										
					a printed 文印刷本			nglish	langua;	ge only:	; OR															
					a printed 中文印刷本			hines	e langua	ige only	; OR															
					a printed 英文及中			the Ei	nglish la	nguage	and tl	he Chi	nese lar	guage												
Part B       I/We would like to receive all future Corporate Communication Documents and Actionable Corporate Communication Documents in electronic form via the email address below:         本人/我們現欲以以下電郵地址以電子方式收取所有日後公司通訊文件及可供採取行動的公司通訊文件:																										
_						Т		1																Т	Т	7
	(P	lease pro	vide the	email a	uddress in	Engli	ish Block	k Lette	ers)																	
股	東姓名: dress:	f Shareh	older(s):				(Plea	se use	BLOCH	K LETT	ERS 訂	青用正;	皆填寫)		gnature {名:		ease us	sel	BLOC	CKL	ЕТТІ	ERS 請	青用正	E楷均	[寫)	
	ntact tel 絡電話	lephone 號碼·	number:												ate:   期:	(11		301	bloc				1/11/10	L10*2	-< mg )	-
Notes ∅ 1. 2. 3. 4. 5. 6 7. 8 (i) (ii) (iii)	注 Phease composition iait真支及簽 Phease composition iait真支及簽 Phease composition iait真支及簽 Phease composition iait素支及簽 和書意理 中部本文書 は、is the response 和書意理 中部本文書意記 は、is the response 和書意理 和書意理 和書。 本書の 本書の 本書の 本書の 本書の 本書の 本書の 本書の	lete and sign com. 署託申請表格 diding should 本 中請表格 sitruction for varuter request request shand Chine vith both Eng vC 件及可供来 of pt Nutber vith both Eng vC 件及可供来 of pt Nutber vith both Eng vC 件及可供来 of pt Nutber votice of doubter of the Websit or pomter Com Nutber ance of doubter of the Websit ance of doubter of the Websit and the State of the Websit and the State state of of Personal D of Zetructure of Data my b 1 Data my b	・並將已銷代 st form clearl, sign on this re 表格上若未有 pi ti w vriting wi j of 16 後 前 se versions of sish and Chine w (7 動的名章) version of the work of the work of the work of the se versions of se versions of the version of the work of the work of the set version of the set version of the set version of the set version of the set version o	新費的郵寄 y. Any form gquest form i 作出週課 ) to all futu l1be require i下發出之身 i the Corpors wall, 24 i the Corpors wall, 25 i the Corpors w	本公司並無股 的公司通訊文件 :(al instructions 指示,本公司總 'report and its a n. 司證券上市規規 [4月) 中期摘要 fer to any Corpo 股東指示其擬如 ng as "personal cl 章 《個人資料 未能提供足夠 yo the Company by the Company	cl. 寄門 dd choice: dd choice: dd choice: dd choice: dd choice: maintend choice: maintend choice: sharchoice: to provide to provi	回本公司之香剂 with no signa 치窝, 均屬魚炎 ation Documera bio continue received ments and Ac dder requesting $\lambda_0 \to 0$ $\lambda_1 \to 0$ $\lambda_1$	港股份通道、公司屬單 はture or of a 気、如屬單 eviving pr eviving pr eviving and a for a pr eviving and a company and a company and a company a com	戶登記分處卓 herwise incor 弊名股東、助 ient to you unit 道知股份道了 Corporate Cory of 道知取份道了 Corporate Cory 調文学長辺句 加文件美の一般 がなれた。 すの なれた又の した にない 、 市本 の の の 通 、 市本 ス 中長辺句 、 市本 、 、 市本 、 、 市本 、 、 市本 、 市本 、 、 市本 、 、 本 本 、 、 、 市本 、 、 、 、 、 、 本 本 、 、 、 本 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、 、	住證券登記 rectly comple 此申請表格約 future Corposi = 登記分處更 mmunication iny version(s) 其採取行動的 the Company Actionable ( 下將無法透送 mation or act litors' report a 太公司募倫或 箇所 及 (10 fuel with a company act a company	有限公司(市 存限公司(市 定は shall b 技本公司司 marker Comm 可式有關指 にの一部では たのののす にのす 他での のでけた のでか のです た のでか のです た のです のです た のです のです た のです のです のです のです のです のです のです のです	[股份選手] E void. If y 設東名員上 設 改東名員上 文件的実文 な作的実文 な作的実文 な作的実文 のssess the のssess the のssess the のssess the のssess the のssess the のssess the のssess the s of any y な い た the the the the the the the the	登記分慮」: our shares at 聊名特有之) be notice in be notice in commany fits securiti its summary of its securiti its s	・成電郵行 使給戶口, writing to Document S	至analoguel oint names, 由其姓名3 he Branch S 示後的下一 t, a printed s and Action 版本, 將寄 etcholder or t etcronic forr 文件網站版 ed in the Ru report; (b) th 照或採取行 their rights <b>律明</b> ctions and/o	977-ecom@v the sharehole 可於首位的股 Share Registr -年12月31日 form of the Lable Corpora able Corpora able Corpora able Corpora able Corpora able Corpora able Corpora able Corpora able Able Corpora able Able	istra com. ler whose ar or will 到期失效 Corporate te Commun for market for market with the communication for tand, wi 件, 其中 tated in th	name 方為i Com unica i any v werni here 個 areho iis rec	e stands fi 有效。 e on 31 D 果股東希 umunicatitition Docu- ŋ/>> 副式中 s not func vould onl; ing the Lini applicabk 但不限於 但在限於 udders.	irst on th decembe 分 望 繼 銷 uments.	he registi r r in the l 收到日台 试取行到日台 化 现代 socuritie nmary in 事會報台	er of mem following 後公司通 前 的公司道 be unable be unable be unable d you th the son The : son The : son The : ab : con The : be : con The :	year aft 課文件前 able Co 通識文件 書意文件 書意文件 記文件。 Stock ES ort; (c) ; 年度账目	the Com er receip 的印刷本 印刷版( 可P刷版( of P刷版) 。 因此, xchange a noice of 目速同移	pany in to fyou 太, 则需 mail not b 能和 本公司 of Hong of meet	respect r valid aication { , , , Kong ing; (d) 人 人
(iv)	本公司可就 閣下的個人 You have the Services Lin 閣下有權根	任何所說明自 資料披露或輯 e right to requ lited at 17/F, I 據《私隱條例	用途,將 關  移。  ar East Finan	下的個人資 and/or corrected ce Centre, 16	d or transferred b 料披露或轉移引 ction of your Per Harcourt Road, 或修改 閣下的	予本公司  rsonal Da , Hong Ke	的附屬公司、 ata in accordan ong by post or	股份過戶 nce with t by email	·登記處、及/ he provisions to is-enquirie	/ 或其他公 of the PDPO s@vistra.com	司或團體, 0. Any such 1.	並將在適 n request fo	當期間保留言 r access to a	§等個人§ 1d/or corn	ection of yo	ur Personal I	ata should	d be	in writing	g addres	sed to th	e Data Pri	ivacy O	fficer of	Tricor I	nvestor
	個人資料私		ase cut th	e mailin	g label and	l stick	it on an e	envelo	 pe							Mailing	Label	郵	寄標錙	æ						
	to return this Request Form to us. <b>No postage is necessary if posted in Hong Kong.</b>											Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司														
	當 閣下寄回此申請表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄·閣下無需支付郵費或貼上郵票。														Freepo	st No. 簡		郵别	虎碼:	-	PO					

X

如在本港投寄,閣下無需支付郵費或貼上郵票。